
Het nieuwe jaar is inmiddels weer begonnen en daarmee ook het voor vv 
Hapert magische jaartal 2025. Op 1 september dit jaar bestaat vv Hapert 100 
jaar en dat gaan we vanaf eind augustus 2025 een jaar lang vieren middels 
diverse activiteiten. Verdeopr in deze nieuwsbrief kunt u daar meer over 
lezen. Verder ook een verslag van de Algemene Ledenvergadering van vrijdag 
22 november. Tevens een belangrijke oproep voor gegadigden die een rol 
willen gaan spelen in de kantine. Het is voor een club als vv Hapert van 
levensbelang dat we een goedlopende en bruisende kantine hebben. 
Helaas is het al jaren een uitdaging om hier continuïteit in aan te brengen. 
Wie helpt ons uit de brand? In het voorstelrondje deze keer Koen Appels, 
een toffe peer uit Hapert-1 die zich even voorstelt.

Na de degradatie van Hapert-1 vorig seizoen was het even slikken maar de 
5de klasse waar we nu in spelen staat bol van de derby’s en dat is dan ook 
weer merkbaar in de kantine. Sportief is het dan misschien wel een stap 
terug maar het is er zeker niet minder gezellig op geworden en dat is voor 
een club als Hapert natuurlijk ook belangrijk.

We gaan de laatste fase van het seizoen in en er valt voor de diverse teams 
van vv Hapert nog veel te winnen. Hapert 1, 2 en 3 doen alle drie mee voor 
de bovenste plaatsen dus dat beloven spannende maanden te worden. 
Een nieuw jaar dus met volop (sportieve) verwachtingen en mooie vooruit-
zichten. Dit begint al op zondag 2 februari wanneer Hapert-1 als nr. 2  
koploper De Raven op bezoek krijgt. Graag zien we iedereen dan als 
supporter terug!

=====================================================================

Verslag ALV vrijdag 22-11-24
Ontwikkelingen binnen de club:
Voorzitter Hans van Roij nam de leden mee in wat er het afgelopen jaar 
allemaal speelde binnen de club en wat er nog aankomt. Zo is er onder 
andere aandacht geweest voor een veiliger sportklimaat. Trainers, leiders, 
(jeugd)bestuur en andere vrijwilligers die met jeugdleden in contact staan 
worden vanaf nu verplicht om een (gratis) Verklaring Omtrent Goed Gedrag 
aan te vragen (VOG). Daarnaast zijn er 2 vertrouwenspersonen aangesteld 
binnen de vereniging waar leden, ouders of vrijwilligers naar toe kunnen 
stappen in geval van een kwestie of voor advies.
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In maart van 2024 heeft vv Hapert 
officieel het kunstgrasveld in gebruik 
genomen. Een veld dat, gezien de vele 
regen van de afgelopen jaren, erg van 
pas komt. We hebben al regelmatig 
kunnen uitwijken naar het nieuwe 
veld als de andere velden afgekeurd 
waren. Niet alleen kunnen we daar-
door vaker spelen, ook zorgt dit voor 
minder belasting van de andere na-
tuurgrasvelden. Een echte win-win 
situatie.

Er is een nieuw jeugdbeleid geïntroduceerd in 2024. Een beleid dat moet zorgen 
voor een goede balans tussen recreatief en prestatief voetbal binnen de 
jeugd van vv Hapert. Er wordt een evaluatie gepland in de winterstop.
De drankinkoop is opnieuw aanbesteed. Ondanks dat de kantine niet is 
overgestapt van leverancier hebben we hierdoor de almaar stijgende kosten 
toch iets kunnen remmen. Diezelfde drank wordt op zaterdagen steeds vaker 
geserveerd door ouders. Door een teruglopend aanbod aan kantinepersoneel 
zijn we genoodzaakt om bardiensten periodiek verplicht te stellen per team. 
Seniorenteams verzorgen de barbezetting op de donderdagen, jeugdteams 
worden nu ingezet op de zaterdagmiddagen.

In 2024 zijn er door de gemeente ook verschillende onderhoudswerkzaam-
heden verricht aan de accommodatie. Nieuw voegwerk, schilderwerk, nieuwe 
beglazing en spouwmuurisolatie zijn aangebracht. In 2025 staan er nog meer 
werkzaamheden gepland. O.a. de tribune krijgt nieuw schilderwerk.
2025 zal ook met name in het teken staan van het 100-jarige bestaan. 
De nodige energie en aandacht zal uitgaan naar de organisatie, vrijwilligers, 
de begroting en natuurlijk de festiviteiten zelf. 

Daarnaast moeten we kritisch blijven op de begroting. Kosten blijven stijgen 
en inkomsten zoals bijvoorbeeld subsidies zijn niet meer vanzelfsprekend. 
Een uitbreiding van het sponsorbestand, het verder uitrollen van het 
vrijwilligersbeleid, maar ook het extra genereren van inkomsten via activiteiten 
en acties staan op de planning. Het ledenaantal blijft cruciaal voor de 
levensvatbaarheid van onze vereniging. Meer aandacht zal daarom uit moeten 
gaan naar het behouden van leden en het uitbreiden van ons ledenbestand.

Ook steken we in 2025 energie in de invulling van enkele aanstaande 
vacatures. In 2025 hebben jeugdcoördinator en scheidsrechtercoördinator 
aangegeven te gaan stoppen met hun taken. Taken die beiden voor een 
lange periode hebben uitgevoerd. We hopen de komende maanden een goede 
invulling te kunnen vinden voor deze belangrijke posities binnen onze vereniging. 



Bestuursverkiezing:
De aftredende bestuursleden waren Mike Schilders, Paula Bottram en Ruud 
Theunissen. Herkiesbaar was Mike Schilders en nieuw verkiesbaar Rob 
Beeren als nieuwe jeugdvoorzitter. Mike en Rob werden allebei her/gekozen. 
Tevens worden Ruud en Paula van harte bedankt voor hun inzet en toewijding. 
Gelukkig gaan ze niet verloren voor de club en blijven ze zich inzetten op 
andere gebieden.

Financieel verslag:
Penningmeester Joost van Setten hield een presentatie over de financiële 
huishouding van de club. Na de uitleg over de cijfers werd nog eens bena-
drukt dat we erg scherp moeten blijven op onze inkomsten en uitgaven. 
De toekomst is ongewis en het is zaak de financiën strak in de hand te houden. 
We investeren graag in de club maar wel met verstand en beleid. We weten 
niet wat de toekomst ons brengt op meerdere vlakken. Om de toenemende 
kosten op diverse vlakken te dekken is er een contributieverhoging voorgesteld 
welke door de vergadering wordt goedgekeurd. De nieuwe bedragen kunt u 
vinden op onze website. De kascommissie bestaande uit Anton de Kok en 
Wilbert Groenen was tevreden en heeft het bestuur decharge gegeven over 
de cijfers van afgelopen seizoen. De rol van Wilbert wordt komend jaar 
overgenomen door Ard vd Bisen, Anton blijft nog een jaar aan.

=====================================================================

Commissie 100 jaar / Programma:
Voetbalvereniging Hapert bestaat 1 september 2025 100 jaar. Een markante 
mijlpaal in de rijke historie van onze voetbalvereniging. Dit kunnen we ui-
teraard niet ongemerkt voorbij laten gaan. In het jubileumjaar staan er tal 
van activiteiten op het programma om dit te vieren en om te proosten op 
een prachtig verleden en een mooie toekomst die we samen koesteren. We 
trappen het jubileumjaar af op zaterdagochtend 30 augustus 2025 met een 
jeugdactiviteit waarna in de avond het feestjaar officieel wordt geopend met 
een aftrapbal. Op zaterdag 30 mei 2026 gaan we knallen met een overwel-
digende feestavond na het voetbaltoernooi. Begin september  sluiten we 
het jubileumjaar officieel af met een grootse vrijwilligersavond. Noteer deze 
data in je agenda!  Globaal ziet het programma er als volgt uit (onder voor-
behoud): 
• Zaterdagmiddag 30 augustus 2025: Fantastische jeugd-Achtkamp.
• Zaterdagavond 30 augustus 2025: Aftrapbal! Een knallend begin van  
 het jubileumjaar met een grote reünie van huidige en oud-leden, 
 fantastische muziek en een officieel gedeelte door de KNVB,
 burgemeester en wethouder. Locatie MFA Hart van Hapert
• Oktober 2025: Start actie ‘Albert Heijn Stickerboek’ : verzamel alle 
 spelers en andere leden van vv Hapert voor in je stickerboek. 



 Tevens een terugblik op de rijke geschiedenis van de vereniging.
• November t/m Februari: Diverse donderdagavond thema-avonden /  
 Darttoernooi.
• Februari 2026: Interactieve Game-dag (VR) Jeugd vv Hapert.
• Maart 2026: Pubquiz met speciale aandacht voor de historie vv Hapert.
• Mei 2026: Bezoek Internationale wedstrijd voor alle leden.
• Mei/Juni 2026: Jeugdkamp met als thema 100 jaar vv Hapert.
• Zaterdagmiddag 30 mei 2026: Eeuw-voetbaltoernooi voor alle actieve  
 voetballers > 16 jaar.
• Zaterdagavond 30 mei 2026: Grote feestavond met bekende DJ’s.
• September 2026: Afsluiting jubileumjaar met grootse vrijwilligers  
 avond.

 =====================================================================

     vv Hapert en ING
Vanaf september 2023 heeft vv Hapert een sponsor-
overeenkomst met ING waarbij de insteek is dat 
iedereen moet kunnen voetballen. Periodiek willen 
we hier weer even de aandacht op vestigen zoals nu 
in deze nieuwsbrief. 
ING sponsort in totaal 625 amateurvoetbalverenigingen 
en blijft zich samen met de amateurvoetbalverenigingen 
onverminderd inzetten voor de ontwikkeling en groei 
van het amateurvoetbal, in het bijzonder het meiden- 
en vrouwenvoetbal. Zo is daar het Niemand Buiten-
spel-programma waarbij voetbal ook toegankelijk 
gehouden wordt voor mensen die het financieel 

moeilijk hebben. Daarin is de samenwerking met vv Hapert en andere clubs 
essentieel en wordt een te meer bevestigt dat amateurvoetbal erg belangrijk 
is voor onze samenleving. 
Wilt u gebruik maken van deze regeling zend dan een mail naar 
penningmeester@vvhapert.nl.

Teamfoto’s
Het organiseren van een teamfotodag voor  alle teams is er helaas niet meer 
van gekomen. Als er teams zijn die graag hun foto op de site en club tv terug 
willen zien dan graag deze zelf maken en sturen naar pr@vvhapert.nl  o.v.v. 
teamnaam. Bvd.



Gezocht: Nieuwe leden voor de 
kantinecommissie!
Beste leden, De kantine is een belangrijk 
onderdeel van onze vereniging en 
draait onder andere door de inzet van 
de kantinecommissie. Helaas hebben 
we te maken met het vertrek van drie 
gewaardeerde commissieleden:
- Stefi van Hoof, verantwoordelijk voor de inkopen.
- Jos Minkels, fungeerde als algemeen aanspreekpunt.
- Paula Bottram, coördinatie.
Dit betekent dat we minimaal drie nieuwe leden nodig hebben om de 
kantine draaiende te houden. 
De taken kunnen worden verdeeld, maar we zoeken vooral mensen die 
zich willen inzetten voor de dagelijkse organisatie van de kantine en de 
inkoop van producten. 
De verantwoordelijkheden omvatten onder andere:
- Inkoop van producten (zoals drankjes, snacks en andere benodigdheden).
- Coördinatie van de kantineactiviteiten.
- Aanspreekpunt voor vragen en verzoeken van leden en vrijwilligers.
Het is een dynamische rol, waarbij je samenwerkt met andere commissieleden 
en vrijwilligers om ervoor te zorgen dat de kantine een fijne plek blijft voor 
iedereen. Heb jij interesse? Ben jij degene die onze kantinecommissie wil 
versterken en bijdragen aan het voortbestaan van een gezellige kantine voor 
onze vereniging? Meld je dan aan bij Paula Bottram 06-36 36 04 68. 
Wij kijken uit naar je hulp!
Bestuur vv Hapert

=====================================================================

Even voorstellen...Koen Appels
Sinds begin van dit seizoen loopt er in de spits van 
Hapert-1 een nieuwe en misschien voor sommigen een 
nog wat onbekende speler rond. Deze goalgetter uit 
Hoogeloon is inmiddels topscorer van het eerste elftal 
en levert daarmee ook een flinke bijdrage aan de huidige 
hoge positie van Hapert-1. Wordt hij ook een van de 
legendarische spitsen in de geschiedenis van vv Hapert? 
Omdat we geen appels met peren willen vergelijken stelt 
Koen zich bij deze even voor.

Leeftijd: 25 jaar.
Woonplaats: Geboren en getogen in Hoogeloon. Sinds een halfjaar woonachtig 
in Eindhoven.
Werk/school: Werkzaam als werkvoorbereider/calculator bij Bouwbedrijf 



van Montfort in Bergeijk. Hierbij onderhoud ik contacten met opdrachtgevers 
en onderaannemers en is het mijn taak om ervoor te zorgen dat projecten 
soepel lopen.
Burgerlijke staat: Single.
Favoriete positie op het veld: Sinds een aantal jaar is dat spits. In de jeugd 
heb ik altijd als middenvelder gespeeld. Daarna heb ik in de selectie bij 
Hoogeloon een tijdje als centrale verdediger gefungeerd en sinds een jaar of 
vijf ben ik spits.
Waarom naar Hapert: Hiervoor heb ik niet echt een goede reden. 
Bij Hoogeloon heb ik het al die jaren goed naar mijn zin gehad en ben daar 
ook nooit met een slecht gevoel vertrokken. Bij Hapert voetballen een 
aantal vrienden van mij en dit heeft er aan bijgedragen om bij Hapert te 
komen voetballen. Daarnaast denk ik bij Hapert belangrijker te kunnen zijn 
dan dat ik dat in Hoogeloon was.
Favoriete club: PSV/Liverpool.
Favoriete speler: Mohamed Salah.
Beste trainer: Arne Slot.
Meest geleerd van: Nik Bierens. Nik is 6 jaar mijn trainer geweest bij Hoogeloon. 
In deze jaren zijn we kampioen geworden in de 4e klasse en via de nacompetitie 
(en 26 penalty’s) gepromoveerd naar de 2eklasse. Tactisch is Nik heel erg 
sterk en heeft hij mij uiteindelijk omgetoverd tot spits.
Kunstgras: Voordeel hiervan is dat er minder trainingen afgelast hoeven te 
worden en andere velden beter bespeelbaar blijven. Voor de rest vind ik het 
niks en geef mij maar natuurgras.
Sterke punten: Duelkracht en koppen.
Nog aan te werken: Voetballen in kleine ruimtes.
Hekel aan: Valse vlaggers.
Mooiste sportpark: Het sportpark van Brabantia.
Lastigste tegenstander: RPC Eindhoven. Hier heb ik volgens mij nog nooit 
van gewonnen.
Ambitie als voetballer: Nog een aantal jaren met plezier en zonder blessures 
voetballen.
Zaalvoetbal: Sinds dit jaar doe ik af en toe een potje mee. Leuk spelletje, 
heb hier helaas alleen te weinig techniek voor, is het geen contactsport en is 
dit veld veel te klein voor mij. Kortom, ik ben niet echt een zaalvoetballer.
Aantal goals dit seizoen: Tot nu toe acht goals in de competitie. 
Hopelijk komen er hier in de tweede competitiehelft nog een aantal bij.
Hapert-1 dit seizoen: Het doel is natuurlijk om kampioen te worden. Met de 
Raven en Dosko’32 in de competitie zijn er naast ons nog twee andere clubs 
die niet in de 5e klasse thuishoren. Hiervan promoveren er twee direct naar 



de 4e klasse. Het is dus zaak om minimaal op de 2e plaats te eindigen.
vv Hapert algemeen: Mooie, gezellige club, waarbij de vele vrijwilligers 
ervoor zorgen dat de club kan blijven draaien en wij onze wedstrijdjes 
kunnen spelen. Daarnaast ben ik door iedereen warm verwelkomd, waar-
door ik me hier meteen thuis voelde.
vv Hoogeloon: Ook een mooie, gezellige club waar ik altijd met veel plezier 
heb gevoetbald en nog steeds graag kom. Daarnaast kan ik terug kijken op 
een aantal onvergetelijke momenten.
Wat ik nog kwijt wil: Op 2 februari spelen we de thuiswedstrijd tegen onze 
concurrent de Raven. Als we dit jaar kampioen willen worden zullen we deze 
wedstrijd moeten winnen. Hierbij kunnen we alle support gebruiken, dus 
komt dat zien!

=====================================================================

De worstenbroodjesactie smaakt naar meer!
Dit jaar hebben we voor het eerst een worstenbroodjesactie
 georganiseerd bij v.v. Hapert. Dit bleek een groot succes, 
ondanks de relatief korte periode waarin alles georganiseerd 
moest worden, is het allemaal zeer goed verlopen. Het doel was 
om voor € 4.500,00 aan worstenbroodjes te verkopen, uiteindelijk 
zijn we uitgekomen op € 5.274,00! 
In totaal zijn er 2.969 worstenbroodjes besteld. 
Op vrijdag heeft de bezorgbrigade de bedrijven uit de regio voorzien van de 
warme Brabantse specialiteit. Op maandag voor de kerst moesten er nog 
bijna 2600 stuks verpakt worden om s ‘avonds uit te delen.
Graag willen we de vrijwilligers bedanken die meegeholpen hebben aan het 
rondbrengen, verpakken en uitdelen van de worstenbroodjes. 
Een speciale dank aan Café ‘t Pleintje waar we de worstenbroodjes mochten 
opwarmen om bij de bedrijven te bezorgen. Uiteraard willen we ook iedereen 
bedanken die de worstenbroodjes hebben besteld, want hier kunnen we 
weer mooie dingen doen voor onze vereniging.
Deze actie smaakt zeker naar meer, dus ook in 2025 willen we deze actie 
weer organiseren.

=====================================================================



Nieuwjaarsreceptie 2025
Op de nieuwjaarsreceptie van zondag 5 januari werden diverse leden in het 
zonnetje gezet. Verenigingsvrouw van het jaar werd Paula Bottram. 
Hans Snelders, Ted van Moll, Wilbert Corsten en Harold van Dingenen werden 
gehuldigd voor hun dienstjaren. Ard van de Bisen ontving de Gerard Straatman 
trofee voor zijn verdiensten binnen de jeugd. Zij worden rechts geflankeerd 
door voorzitter Hans van Roij.
 
=====================================================================

En dan nog dit…
We leven in roerige tijden. Er speelt van alles in de wereld en in ons eigen 
land, en dat is helaas niet alleen voetbal. Eendracht maakt macht staat er 
ergens bij een voetbalclub hier niet ver vandaan. Maar dat is wat we nu wel 
nodig hebben. Bedenk niet wat de vereniging voor jou kan doen maar wat jij 
voor de vereniging kan doen. Pak verantwoordelijkheid over wat je doet. 
Doe het goede, ook als er niemand kijkt. 
Het gaat om onderliggende verbondenheid, dat maakt een vereniging. 
Geen eilandjes, want dat is hetzelfde als los zand: dat glipt door je vingers.

We wensen iedereen een fantastisch, 
sportief maar vooral gezond 2025!


